



ÉCOCENTRE LES BONS VOISINS GOOD NEIGHBOURS ECOCENTRE

8 février 2021 / February 8, 2021

LE DÔME D'ÉCHANGE DE L'ÉCOCENTRE EST FERMÉ

Afin de respecter les directives du gouvernement et de contribuer à l'effort collectif pour contrer la COVID-19, la Municipalité du Canton de Gore a décidé de fermer le dôme d'échange de l'Écocentre pour un temps indéterminé.

Toutefois, l'Écocentre demeurera ouvert les samedis et dimanches de 9 h 00 à 17 h 00.

Pour toute question, nous vous invitons à joindre la Municipalité du Canton de Gore au 450 562-2025.

THE ECOCENTRE'S EXCHANGE DOME IS CLOSED

in order to comply with government directives and to contribute to the collective effort to counter COVID-19, the Municipality of the Gore Township has decided to close the Ecocentre's exchange dome for an indefinite period of time.

Nevertheless, the Ecocentre remains open on Saturdays and Sundays from 9:00 a.m. to 5:00 p.m.

If you have any questions, we invite you to contact the Municipality of the Township of Gore at 450 562-2025.